
 
 
 
 

    Protokoll fört vid möte för Förbundsstyrelsen  
 

Datum:    20230506–07 

Tid:  09.00 lördag – 13.40 söndag 

Plats:  Idrottens Hus, Stockholm 

Närvarande: Herman Thorell HT ordförande 

   Kerstin Hjelm KH ekonomiansvarig 
   Gun-Britt Jansson GJ sekreterare 
   Lasse Franck   LF ledamot  
   Hannele Kangas HK ledamot 
   Åsa Wirström   ÅW ledamot 
   Bill Jakobsson BJ ledamot 
   Stefan Öqvist   SÖ ledamot 
   Tommy Gustafsson TG adjungerad GS 
     
   Frånvarande: Jimmy Bysell. 
 

 
 

 

 

§13  Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade alla närvarande välkommen och öppnade mötet. 

 

§14 Godkännande av dagordning 
 Föreslagen dagordning godkändes. Vi diskuterade hur protokoll samt per capsulam 
beslut ska redovisas och sparas. 

 

§15  Val av justerare 

  Beslut: LF valdes att justera protokollet jämte ordförande. 
 

§16 Föregående mötesprotokoll  
    Beslut: FS 12 230415 samt FS 1 230416 godkändes. 
 

§17 Återkoppling av tidigare beslut (checklistan), genomgång av 
Teams 

 GJ lägger till en kolumn med startdatum så vi lättare kan följa upp ärenden. TG gick 
igenom vad som finns på Teams så våra nya ledamöter lättare hittar. 

 



§18  Ekonomi, styrelsearvoden 
KH har inte hunnit lägga in allt på respektive konto ännu. När det gäller arvoden 
avvaktar vi årsmötesprotokollet. KH la förslaget att bolla frågan med valberedningen då 
det är de som normalt ger förslag om arvoden.  
Beslut: Att när årsmötesprotokollet är klart tas kontakt med valberedningen. 
  

§19   Styrdokument 
På grund av tidsbrist är inte dokumentet klart ännu. HT och KH har påbörjat 
uppdateringen. Det är av stor vikt att ge kommittéerna en långsiktig arbetsbeskrivning. 
 

§20  Återstartsstöd (ÅSS) 
TG redovisade för de nya i styrelsen vilka stöd vi har fått och vad som finns kvar av   
ÅSS 1.0, 2.0, 3.0 plus att vi nu fått 4.0 på 1,17 miljoner kronor. 

 

              §21  Personal  
Marie Björklund och Frida Milevi presenterade sig och sina huvudsakliga 
arbetsuppgifter. Frida berättade att RF har ett nytt projekt, 26+, där man vill 
kartlägga de mellan 26 till 64 år. Detta ska göras via en enkät där styrelsen fick ge 
förslag på frågeställningar. 

 

             § 22  Antidoping 
  Inget nytt har hänt. De dopningskontroller som gjorts vid internationella tävlingar  
  har alla visat sig negativa. 
 

             §23  Parasport 
TG informerade att vi har fått stöd från RF för att kunna utföra det 
utvecklingsarbete som vi angett i utvecklingsplanen. Arbetet motsvarar en halvtid. 
Områden där kansliet inte hinner med är kommunikation generellt, hemsidan, 
digitalisering samt kartläggning av pågående projekt. För att hinna med allt behöver 
vi projektanställa en person. Förslagsvis på heltid i 9 månader. 
 

             §24  Kommittéer 
TK. Punkt 65 i TK:s protokoll skapade frågor som styrelsen gav TG i uppdrag att 
ta upp med TK. 
EK. Om VM i Benin blir av eller inte vet ingen idag eftersom inbjudan inte kommit 
ännu. Inte heller om flera länder kommer att hoppa av. Vi avvaktar med beslut tills 
inbjudan inkommit. LF kommer att skriva en inlaga på hemsidan. HT tar kontakt 
med de som skrivit på Facebook eftersom det förekommit felaktigheter och 
spekulationer. Synd att ingen ställt frågan till de som har hand om frågan. 
 

             §25  Svar från DK 
DK hävdar att domarhandboken inte ska publiceras till allmänheten. Med de 
argument de hade i svaret accepterar styrelsen att den inte ska publiceras. För att 
öka regelkunskaper så ska en FAQ skapas på hemsidan. 
 

             §26 RIM 2023 
 RIM går av stapeln den 26–28 maj. Drygt 20 motioner har inkommit av de 71 
anslutna förbunden. Vi gick igenom de mest intressanta motionerna. HT, TG och 



HK är ombud för SBF. 
  

             §27 Höstkonferens 
 Vi diskuterade hur många som ska bjudas in till konferensen. Kontentan blev FS, 
personal, alla kommittéer samt 3 representanter från varje distrikt. 
Programmet under konferensen ska kopplas till förbundsutvecklingsplanen samt 
utredningarna. 
 

             §28 Tillsätta utredning 
a) Verksamhetsåret 

Beslut: Rasmus Kling får i uppdrag att konkretisera styrelseförslaget. 
Kontaktperson i styrelsen blir HK. 

b) VM 2027 
LF har skickat frågan till FIPJP. Han har också börjat lobba med 
representanter i FIPJP. LF har varit i kontakt med Danmark och fått löfte 
att de kommer att hjälpa till. Det kommer att behövas ett bra upplägg och 
att spelplatserna blir lättillgängliga för alla som kommer med flyg. 

c) Jubiléet 2027 
Viktigt att det ska prägla hela året vid alla förbundsarrangemang. Ännu är 
det för tidigt att tillsätta arbetsgrupper. BJ kommer att intervjua, så många 
han hittar, som var aktiva för 50 år sedan. 
 

              §29 Förbundsutvecklingsplan 
 Styrelsens septembermöte kommer att ägnas åt utvecklingsplanen. Så fort RF 
kommer med den nya mallen ska HT och TG påbörja arbetet med den. 
  

              §30 Ansvarsområden 
 Vi gick igenom den checklista vi har med ansvarsområden för styrelsen och fyllde i 
där det fattades ansvariga. För tillfället är den nu komplett. 
 

              §31 Beslut 
• Att annons publiceras snarast om en projektanställning i 9 mån på heltid. 

• Att anta Tävlings Bestämmelser för Seriespel. 

• Att upprätta ett avtal som innebär att vi via en robotprocess hantera 
registrering av licenser. Avtalet är rörligt löpande och kan sägas upp när 
som helst. 

• Att upprätta en IT-policy, BJ får det uppdraget. 

• Att Anna Oldbring, ÖSBF, ingår i kommittén vi kallar Ny kommitté. 
 

              §32  Övriga frågor 
Vi har fått en skrivelse från Kävlinge Boule klubb om de höga mat och 
boendekostnaderna vid SM.  
ÅW vill att vi i nyhetsbrev skriver om vikten att alla föreningar registrerar 
aktiviteter i Idrott Online. 

  

§33 Fastställande av mötesdatum 
Beslut: 13 juni digitalt kl. 18.30.  



Ett informellt möte 5 juli kl. 16.30.  

8 augusti digitalt kl. 18.30. 

2–3 september fysiskt Stockholm. 

13 oktober fysiskt Lund. 

18–19 november fysiskt Stockholm. 

14 december digitalt kl. 18.30. 

20–21 januari fysiskt Stockholm. 

 

 

§34  Mötets avslutande 
  Ordförande tackade alla och avslutade mötet. 
 
 
 

 
 __________________________ ___________________________ 
 Gun-Britt Jansson Herman Thorell 
 Mötessekreterare Ordförande 
 
 
 

 __________________________  
 Lasse Franck   
 Justerare  

 

 

 


